
Jaarverslag 2020 - 2021
Ook dit jaar kon als gevolg van de door de Rijks
overheid afgekondigde maatregelen de algemene 
jaarvergadering geen doorgang vinden. In plaats 
daarvan heeft het bestuur schriftelijk verslag van het 
afgelopen verenigingsjaar aan de leden gedaan.

Bestuur
Dit jaar zijn de secretaris, R. Boekel, en dhr. A. Gie- 
ling aftredend en herkiesbaar.

Ledenbestand
De vereniging heeft 396 leden. Dat is er één meer 
dan vorig jaar.

Overleden leden
In het afgelopen verenigingsjaar namen wij afscheid 
van:
• Herman Bos (Alphen aan den Rijn);
• Eugène Kerckhaert;
• Wil Vroonland-Manshande;
• Ali Steltenpool-Steketee;
• Paul Kuin.
Onze gedachten zijn bij hun familieleden.

Stadswandelingen
Dit seizoen hebben er als gevolg van de coronacri- 
sis slechts twee stadswandelingen plaats gevonden 
en wel op 10 augustus en 23 september 2021.

Lezingen
Helaas hebben wij dit seizoen vanwege het COVID 
19-virus geen lezingen kunnen organiseren.

Jaarlijkse excursie
Ook de jaarlijkse excursie kon - net als vorig seizoen 
- als gevolg van de coronapandemie ook dit seizoen 
niet doorgaan. Onze twee oud-bestuursleden, Jac- 
queline Mureau en Ko Stavenuiter, die de excursie 
hadden voorbereid, hebben tot op heden dus nog 
geen eer van hun werk gehad.

Jaaruitgave
De Jaaruitgave 2021 is al gereed! Een compliment 
daarvoor aan de redactie en aan mevrouw Revier is 
op zijn plaats.
De redactiecommissie is dit jaar tweemaal (een
maal via Zoom en eenmaal fysiek) bij elkaar geko
men onder voorzitterschap van Sjaak Pronk.
Er zijn reeds plannen ontwikkeld voor de Jaaruit
gave voor 2022.
Ad Kamma heeft de inhoudsopgaven van de Jaar- 
uitgaven, die op de site van onze vereniging voor 
iedereen beschikbaar zijn, bijgewerkt.

Schenkingen
Ook dit jaar heeft de vereniging weer een aantal 
schenkingen mogen ontvangen.

Hiervan is een overzicht beschikbaar, dat op ver
zoek door de secretaris wordt toegezonden.

Huisvesting
Onze huisvestingssituatie is nog hetzelfde, zij het 
dat als gevolg van de coronacrisis bijna geen ge
bruik van het gebouw in de Torenstraat is gemaakt. 
Het afgelopen jaar hebben wij als bestuur namelijk 
vergaderd in de raadzaal van het voormalige Stad
huis.

Stadsmuseum
Het Stadsmuseum is noodgedwongen al twee sei
zoenen gesloten. Hierdoor is het zeer de vraag, of 
coördinatoren en suppoosten nog bereid zijn om - 
als dat überhaupt mogelijk wordt - komend jaar weer 
dienst te draaien in het museum. Daarbij gaat ook 
ons aflopende huurcontract een rol spelen.

Tijdens de Open Monumentendag bestond dit jaar 
de mogelijkheid om de voormalige raadzaal te be
kijken. Bijna 200 mensen hebben hier gebruik van 
gemaakt.

Nadat het lange tijd angstvallig stil is geweest m.b.t. 
de ontwikkelingen op de Kop van de Nieuwstraat 
hebben we in de “Medemblikker” van 21 oktober jl. 
kunnen lezen, dat burgemeester en wethouders van 
Medemblik van plan zijn medewerking te verlenen 
aan het realiseren van woningen, winkels en horeca 
en het herinrichten van terreinen op en bij het per
ceel Dam 4 in Medemblik. Wij blijven dit met belang
stelling volgen en zullen hier zo nodig op inspelen.

Ondertussen blijven wij wel actief waar het gaat om 
het onderzoeken van onze opties na het verlopen 
van ons huurcontract. Maar vervangende huisves
ting ligt helaas niet voor het oprapen.

Verslag kascommissie
De kascommissie, bestaande uit Hans van der Klein 
en Gerard van As, heeft de boeken onderzocht en 
alles akkoord bevonden (decharge voor goedkeu
ring penningmeester).

Benoeming nieuwe kascommissie 
In de kascommissie voor 2022 heeft in ieder geval 
Gerard van As zitting. Het andere lid en een reserve 
lid moeten nog worden benoemd.

Verslag penningmeester
Het afgelopen boekjaar laat volgens de penning
meester een positief resultaat laat zien van 
€ 1.507,=. Dit resultaat is voor het overgrote deel 
het gevolg van een bijdrage van de gemeente uit 
het Corona-noodfonds i.v.m. de gedwongen sluiting 
van het Stadsmuseum.
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Hierbij moet nog wel worden aangetekend, dat als 
gevolg van de verkoop van het oude Stadhuis aan 
de projectontwikkelaar de betaling van de huur van 
het Stadsmuseum over de tweede helft van 2021 is 
“opgeschort”, zodat er nog rekening moet worden 
gehouden met het alsnog betalen van huur aan de 
projectontwikkelaar. Op verzoek wordt het financi
ële verslag toegezonden door de secretaris.

Vooruitblik naar 2022

• Thema-avonden en jaarvergadering
Wij hopen in 2022 weer thema-avonden te kunnen 
organiseren. De onderwerpen daarvan zijn op dit 
moment nog niet bekend. De jaarvergadering zal 
plaatsvinden op 25 november 2022.

• De jaarlijks excursie
Of wij in 2022 weer een excursie kunnen organise
ren, hangt niet alleen af van de situatie op dat mo
ment m.b.t. het Corona-virus, maar ook van het aan
tal deelnemers.
Wij hebben namelijk moeten constateren, dat het 
aantal deelnemers aan de jaarlijkse excursie de af
gelopen jaren sterk afnam. Om de excursie door te 
kunnen laten gaan, moeten er in ieder geval 50 
mensen aan deelnemen.

• De Munt
Na een lange periode van voorbereiding (N.B. De 
plannen dateren al van januari 2018!) is in septem
ber 2020 gestart met de daadwerkelijke realisering 
van het monument, waarna het in november 2020 
is onthuld door Jeipo Paardekoper en Peter Koele- 
meijer.
De verwezenlijking van het monument was niet mo
gelijk geweest zonder de steun van vele personen 
en instellingen. Op deze plaats willen wij dan ook 
nogmaals iedereen bedanken, die hieraan heeft bij
gedragen.
Omdat het monument op en in grond van de ge
meente ligt. is in overleg met de gemeente afge
sproken om het beheer en onderhoud aan de ge
meente over te dragen.

• Website
In 2022 hopen wij onze oude website te hebben ver
vangen door een gloednieuwe.

T. Pronk, voorzitter 
R. Boekel, secretaris 
Medemblik, 30 november 2021

Geen beter Huidverf
voor IiuiiIoii «olioi>cu. dan

NUBIAN COPPEHPAINT
uil de fabriek VlïlOfllO GREEO i Co„ Triest.

Voorkomt oangrowien ol' vuil worden; wordt met liet meeste 
succes door ons geleverd. Attesten ter inzage.

Verkrijgbaar hij de llooi«l-.%£4knlen

Firma .1. B. KB «ON & Co.,
Oude SeliaiiK Of», AuiNlerdum,

en hij de hekende d e |i ó 1 ft te Andijk. Delfzijl, 
Ktikhnizen, Den ilcltlev. Miooen, Kolhorn, 
yiedetnblik, ltriei'inyen . ÏÏJmniden.

Waar nog niet verkrijgbaar, depothouders gevraagd

Verglaasde en cnverglaasde

BUIZEN
CM

Drameerbuizen,
in alle grootlen wijdlen sleeds voor
radig ' hij .1. te
Mede ni blik.

Leveriug franco wal legen eon- 
curroerende prijzen.

Uitslag Veilingen,

op Vrijdng « Juni j.l. in 

„het Wapen van Medemblik.^

Perc. 1. Huia en Erf aan de Oosier- 
hiiTon te MedeoibHkj gekocht door den 
hr. J. Qijïalaar voor ƒ1525.

Perc. 2. IIul» Erf en Tuin, in den 
Turfhoek te Medemblik gekocht-door den 
beer K, Hoogendijkn voor ƒ 2301.

Snelpersdruk van K. H. IDEMA , 
te MEDEMBLIK,
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